
Stabsmøde tir.5 December 2017 
 
Tilstede: Anders, Asger, Dorthe(forsinket) Mette  
Afbud Karsten  
Referat: Mette  
 
Regnskab v. Asger: Det går som det skal, vi står rigtig fint og ingen slinger længere efter vi 
har afviklet Ostedhytten er vores regnskab stabilt igen. Vi beslutter at sætter 25.000 kr af til 
Distriktssommerlejr 2020  
 
Vi taler en rundte om året der er gået, vores arrangementer er der stor/kæmpe tilslutning til 
og grupperne er glade for at være med og for det fællesskab der er kommet ved fx. 
Distriktsweekendten. Arbejdet bærer lønnen i sig selv.  
 
Seniornetværk øst er der stadig ikke nyt om, men Mette ved fra Valdemars nye DTC 
(Mugge/Mogens) at der er planer om at starte op, så vi afventer stadig.  
 
DT møde:  
Genopstiller: Anders, Asger, Dorthe, Mette Karsten(bekræftet ved mail senere)  
Ingen nye, men så længe vi holder fast ved vores nuværende struktur med at vi lægger 
rammerne men grupperne er med til at planlægge er der ingen panik  
 
I foråret startede vi et seniornetværk op for vores grupper, første møde gik super godt, friske 
unge mennesker klar på at lave noget fælles, næste møde var der et betydeligt lavere antalt 
deltagere men interessen var stort, de næste 2 møder blev aflyst pga ingen tilmeldte, igen 
var interessen stor og flere senior leder siger at det stadig er relevant men at spejderne ikke 
kan pakke mere ind i kalenderen udover deres egne møder, derfor ændre vi det til at der er 
fællesmøder ude i grupperne, planlagt af seniorlederne eller seniorspejderne selv, så det 
erstatter et møde hos dem selv  
 
 


